
Dagsorden: 
1. Ordstyrer, Sidste referat – HFT – 3 min.   

 
Referatet og dagsorden ønskes meldt tidligere ud, så man kan forholde sig og forberede sig 
bedre.  
 

2. Budget 2019 – information & diskussion - Peter – 30 min. 
 
Peter orienterede omkring budgettet. Vi skal effektivisere. Alle er beskåret 1% på rammen svarende en 
lærerstilling. I den forbindelse kommer det på dagsordenen i februar med henblik på løsninger. 
 
Der er oppefra politisk ønske om at ændre på betalinger fritidsdelen.  
 
Der er skal på rengøringsdelen spares vha microfiber. Derudover skærer man en uge - og der indføres en 
fælles standard. Der indføres ”intelligent rengøring”, som er baseret på en konkret vurdering af om 
rengøring af et givent lokale. Alt over 180 cm bliver ikke rengjort. 
Peter orienterede om fordele ved lokalt rengøringspersonale. Blandt andet ved tilknytningsforhold og ikke 
mindst viden om den daglige gang på skolen. 
Helge vil tage kontakt til andre formandsskaber i skolebestyrelser om hvordan de forholder sig til 
rengøringsdelen på budget 2019 med henblik på at finde ud af om man skal stå sammen om et 
protestskriv - og høre deres erfaringer på kommunens centrale rengøring. 
Rengøringsmedarbejdere skal på AMU-kursus i tre dage.  
Vi taler videre om det på januar-mødet 
 

3. Opfølgning af principper & plan for 2019 – til beslutning – Helge/Lea – 20 min. 
Princip 1 (Arbejdets fordeling mellem lærerne og andet pædagogisk personale) blev vedtaget 
med ordene en fin opfølgning på sidste mødes debat. 
 
Princip XX God adfærd på Korsager Skole (samværsregler) bliver læst igennem af Lars og vil 
fremlægge til et af de kommende møder i starten af året 2019. I samme omgang skal 
overskriften ændres til det lovpligtige: Værdiregelsæt - se dette link: http://skole-
foraeldre.dk/artikel/værdiregelsæt 
 
Princip 18 (fritagelse fra undervisning til musikundervisning og eliteidræt) er vedtaget man 
skal sættes op anderledes, således at det ligner de andre. Helge ser på det og fremlægger 
ligeledes til. 
 
Helge spurgte ind til øvrige principper. Herunder hvordan vi bruger IT i undervisningen/sociale medier og 
genoptage princippet om skole/hjem-samarbejdet. Princip for faglighed skal også genoptages mhp 
redigering/sletning/vedtagelse. 
 
Helge lægger debatten om principper og handlingsplaner til løbende dialog ind i årshjul og når de er 
vedtaget, så tager man dem løbende op med henblik på evaluering og eventuel justering.  
 
Årshjulet kommer på som punkt til næste møde 
 

4. Ansøgning om udskolingsmidler (5 skoler) – Peter - 5 min. 
Vi søger om Københavnerakademiet, internationalt samarbejde - ERASMUS-projekt 10 elever til Helsinki 
og England - udgangspunktet er elever i 7. klasse, som gerne vil lidt mere og/eller har rykket sig. 
Sammen med Husum og Tingbjerg om ansøgning til feedback-samtaler.   
 
 

5. Diskussion omk. Samarbejde af skolebestyrelser i distriktet – til diskussion – 10 min. 
Hvad vil vi med samarbejdet. Lea - det skal være målrettet sager, hvor der er en 
problemstilling som skal diskuteres, inspireres og nuanceres og der måske skal være fodslag 
omkring. 
Eventuelle punkter kunne være problemstillinger som Meebook, rengøring eller fælles 
interesser som idrætsdage, arrangementer af almen interesse som foredragsholdere.  



 
  PAUSEn 
Blev afholdt hurtigt i god ro og orden 

6. Udtrædelse af SB – Peter – 5 min. 
Hinds ønske om udtrædelse er imødekommet 
 

7. Årsbrev af Skolebestyrelse?  - Helge – 5 min. 
Det blev vendt om man vil lave et årsbrev/halvårsbrev. Et til januar og et til august. Lars, Thomas og 
Ann meldte sig til at sammenfatte noget. Lars indkalder til et møde. 
  

8. Evaluering af Mødet med kontaktforældre –Lea/Helge - 10 min. 
Overvejende stemning for ikke at blande foredrag og kontaktforældresammenkomst sammen. Vi skal 
være skarpere på rammen om foredrag. Der er opbakning til flere foredragsaftener. 
Kontaktforældremødedag til foråret omkring faglige og skolerelevante emner fx omkring AULA, Meebook 
og elevplaner. 
Der var ønske om flere foredrag. Rammen skal diskuteres. Hvem inviterer til hvor mange.  
 

9. Orientering (bla. Meebook) – Peter – 10 min. 
Der er en markant udvikling i brugen af Meebook. I udskolingen er lærere/elever med årsplan som 
afleveringer digitalt. I indskoling er det primært årsplan og evaluering mhp elevplan. Den offentligøres for 
forældre i maj. Det sker sideløbende med at INTRA fases ud - og over i systemet AULA. Derudover er der 
også OFFICE365. 
Peter orienterede om juletiltag.   
 
 

10.    Punkter til næste/kommende møder – Alle- 5 min. 
 

Årshjul til januarmødet - Helge 
Princip - Lars 
Årsbrev - Lars, Ann og Thomas 
Foredrag til januarmødet - Solveig 

 
 Meebook til februarmødet Peter 
 
 
11.    Lukket punkt (Personale, elever) – 15 min. 

 
  
 


